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Zápis z 10. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 

které se konalo dne 26. 09. 2023 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 

Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, R. Kocián, L. Králová, P. Baron, P. Šperl a K. Šamajová 

Omluveni: R. Zahradník 

 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelstva. 

 

starosta – dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 

nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e) 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 

pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách 

obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní své právo 

ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 

 

Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 

 

starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

starosta – navrhl ověřovateli zápisu Mgr. Kateřinu Šamajovou a Pavla Barona. Dále podal návrh na složení 

návrhové komise: předseda – Pavel Šperl a členové: Filip Pašas a Ing. Rostislav Kocián. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Mgr. Kateřinu Šamajovou a Pavla Barona. 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda: Pavel Šperl 

a členové: Filip Pašas a Ing. Rostislav Kocián. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 125/10/2023 bylo schváleno 

 

Zápis z předchozího zasedání ZO byl před zveřejněním připomínkován a doplněn. 

 

 

3. Schválení programu 

starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 10. zasedání zastupitelstva 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. ZŠ a MŠ Třemešná – informace o aktuální situaci (Obec Liptaň odstoupení od smlouvy o vzájemné 

spolupráci, informace o jednání konkursní komise na pracovní místo ředitele/ředitelky ZŠ a MŠ 

Třemešná) 

5. Konektivita školy a vybavení jazykové učebny (ICT) 

6. Rozpočtové opatření 

7. Převod pobočky ČP Třemešná u Krnova na poštu Partner Třemešná u Krnov - informace 

8. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

9. Směrnice k tvorbě a čerpání sociálního fondu 

10. Informace starosty  

11. Diskuse 

12. Závěr 
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starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu. Návrhy na doplnění programu nebyly podány a nechal hlasovat 

o programu  

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 126/10/2023 bylo schváleno 

 

 

4. ZŠ a MŠ Třemešná – informace o aktuální situaci (Obec Liptaň odstoupení od smlouvy o vzájemné 

spolupráci, informace o jednání konkursní komise na pracovní místo ředitele/ředitelky ZŠ a MŠ 

Třemešná). 

starosta – obec Třemešná a Liptaň má uzavřenou smlouvu o vzájemné spolupráci o zajištění předškolní přípravy 

dětí. Obec Liptaň se rozhodla, že od této smlouvy odstoupí. Zastupitelstvo obce Liptaň se usneslo na svém 

5. zasedání zastupitelstva obce, které se konalo dne 28. 8. 2023, že s obcí Třemešná k datu 31.12. 2023 ukončí 

tuto smlouvu.  

zastupitelka obce Liptaň – chtěli jsme to už před sedmi lety, ale podmínky k tomu nebyly. Je jednodušší,  

aby si obec školku řídila sama a vše jsme si platili sami. 

starosta – byly nějaké informace, že obec Třemešná neprokázala finanční prostředky, které obec Liptaň dává na 

provoz. 

zastupitelka obce Liptaň – nevím o tom. Dávali jsme 160 tis. Kč a teď dáváme 180 tis. Kč. Není to nároková 

složka rozpočtu. 

starosta – obec Liptaň chce smlouvu ukončit Liptaň k datu 31. 12. 2023. Záleží na zastupitelích, jak se k tomu 

vyjádří. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná pověřuje starostu obce k ukončení „Smlouvy o vzájemné spolupráci (ze dne 

06. 11. 2019) uzavřenou mezi obcemi Třemešná a Liptaň“ uzavřená v souladu s § 46 zákona 128/2000 Sb., 

o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, ke splnění zajištění předškolní výchovy dětí z obce Liptaň 

k datu 31. 12. 2023. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 127/10/2023 bylo schváleno 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná pověřuje starostu k jednání o dohodě o převodu majetku spadajícího pod obec 

Třemešnou, zřizovatele MŠ a ZŠ Třemešná na nově vzniklou příspěvkovou organizaci Mateřskou školku Liptaň. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 128/10/2023 bylo schváleno 

 

starosta – informaci o aktuální situaci ZŠ a MŠ Třemešná podá dosavadní ředitel školy Mgr. Petr Kristiník. 

ředitel školy – podklady ke škole mi nebyly bývalým vedením předány, ale s kolegyněmi jsme začali jednotlivé 

body řešit, za což chci všem poděkovat. Šlo o klíče k jednotlivým učebnám a místnostem, smlouvy, přístupy 

k počítačům, k bance apod. Týkalo se to i rozpočtu školy, finančních závazků, faktur z března a dubna. Přišlo 

roční vyúčtování energií, na které budeme potřebovat zhruba 400 tis. Kč. Dále naskakují provozní problémy, 

které se postupně řeší. To je tak velice stručně, protože to nelze vše jednoduše shrnout a vyjmenovat. Neustále 

narážíme na jeden problém za druhým a postupně se řeší, díky vstřícnosti kolegů. Z důvodu navýšení počtu žáků 

ve škole, (včetně žáků s podpůrným opatřením) v současné době překračujeme ve spojovaných výukách 

(výchovách) II. stupně povolený počet žáků. Musíme tudíž tyto spojené výuky - třídy rozdělit vždy na dvě 

skupiny. Tato druhá skupina však není prozatím finančně pokrytá z mzdových limitů. V současné době žádám 

o toto navýšení, které je přislíbeno od 1.1. 2024. Do té doby je toto povinen uhradit zřizovatel. Jedná se o částku 

cca 16.500 Kč.  

starosta – dnes jste zaslal na obec žádost o navýšení rozpočtu školy na energie. Jde o částky 186.100 Kč a 7.376 

Kč na doúčtování plynu. Jedná se o pokrytí rozpočtu školy do konce kalendářního roku 2023. K tomu je nutno 

připočítat zálohy na plyn do konce roku ve výši 106 tis. Kč, k tomu zálohu na školní jídelnu, zálohy na elektřinu 

do konce roku 75 tis. Kč a voda cca 3 tis. Kč měsíčně. Po shrnutí jde o 378 tis. Kč na energie. Tato částka je 
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velká, ale nyní ji škola neovlivní. Byla požadována větší částka, ale po dohodě byla snížena. I bývalý ředitel 

p. xxxxx potvrdil, že peníze na energie má, takže je nepožaduje. Z rozpočtu školy na rok 2023 se platila faktura 

zhruba přes 116 tis. Kč za energie roku 2022. Takže je mi jasné, že těch 116 tis. Kč vám chybí. Z důvodu navýšení 

počtu žáků je potřeba rozdělit třídy a taky budou scházet peníze. 

starosta – doporučuji tuto částku uhradit z peněz za pronájem tělocvičny a energie zřizovatel zaplatit musí. 

Kocián – tak já bych to rozdělil, tak jak ta témata byla daná. V tom prvním případě, když se jednalo za poplatek 

za energie, s tím nemám vůbec problém a samozřejmě budu hlasovat pro doplatky těchto energií. Více méně 

nikdy nebylo sděleno obci, jaké jsou skutečné náklady. Takže já v této chvíli vůbec nevím, jaké byly náklady 

za rok 2022, 2023. My známe jen návrhy rozpočtu. Ale ty skutečné, které tam v konečné fázi byly, tak ty bych 

se rád dozvěděl, nebo když tak poskytnout tyto materiály, já už si to rozkličuji, jenom, abych věděl skutečné 

čerpaní a řekl si, dobře tady ten rozpočet byl nastaven špatně, nebo to bylo tak. Druhá záležitost, která tam je, je 

otázka většího počtu žáků. V rámci školní družiny určitě taktéž budu hlasovat pro, protože je to jediná forma, 

jakým způsobem zajistit, aby ty děti tady zůstali. To znamená, tam problém nemám. Třetí záležitost, která mě tak 

trošku zarazila. Znamená to, že každé dítě s ADHD nám teoreticky bude navyšovat rozpočet. Znamená to, že když 

mi příští rok po školním roce následujícím se objeví dalších případy, tak mě to bude omezovat v tom, že mi to 

další 6 dětí plus...?  

ředitel školy – snižuje to kapacitu žáků. Máme vyšší kapacitu, máme prostory, ale tohle mi neovlivníme. 

A naopak tam je třeba vyjít víc vstříc, protože tam se jedná o individuální přístup. Ale samozřejmě dostáváme 

další peníze. 

Kocián – to je v pořádku. Já jen, že toto kritérium bude, víme, jak se děti vyvíjí, jak se diagnostikují, ukazuje se, 

že každé druhé dítě bude mít ADHD do pěti let, tak můžeme očekávat nějaké PFAX, 

které má zajistit financování školy je v podstatě v k ničemu, jestliže z druhé strany tímto opatřením budeme mít 

náklady. 

občanka – chci jen vysvětlit. Je to tam ovlivněno stupněm podpůrného opatření u dětí. Takže i kdyby tam bylo 

10 dětí s podpůrným opatřením, tak se počet žáků snižuje maximálně o pět. 

občanka – ještě doplním, že ADHD se do toho nepočítá.  

Salvet – s tím, že se bude navyšovat nějaká částka příspěvku na provoz školy jsme při schvalování rozpočtu do 

jisté míry počítali. Vyplývá to i ze zápisu z 3. zasedání zastupitelstva obce. Skutečně zaleží na vývoji cen energií 

a potřeb školy. Dnes už víme, kolik financí na energie škola potřebuje. Schválili jsme nějakých 380 tis. a dnes to 

dělá 407 tis. Kč na energie. Z rozpočtu obce příspěvek na nedoplatek plyn + zálohy do konce roku 2023 lze vzít 

z paragrafu 6409 Ostatní činnosti jinde nezařazené položka 6121 Budovy, stavby, haly a posílí paragraf 3113 

Základní školy položka 5331 Neinvestiční příspěvky zřízeným příspěvkovým organizacím.  

starosta – abych to shrnul, škola po nás požaduje celkem zaokrouhleno 410 tis. Kč. Navrhuji usnesení. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje navýšení neinvestičního příspěvku na provoz Základní školy a Mateřské 

školy Třemešná na rok 2023 ve výši 380.000 Kč na energie a 30.000 Kč na platy asistentů. Navýšení rozpočtu 

Základní školy a Mateřské školy Třemešná bude hrazeno z paragraf 6409 - Ostatní činnosti jinde nezařazené 

položka 6121 - Budovy, stavby, haly, posílí se v částce 410.000 Kč paragraf 3113 - Základní školy položka 5331 

- Neinvestiční příspěvky zřízeným příspěvkovým organizacím. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 129/10/2023 bylo schváleno 

 

starosta – ředitel chce řešit místo a kapacitu školy. V hlavní budově mají nedostatečnou kapacitu a pan ředitel 

požádal o uvolnění jedné učebny nad jídelnou pro jejich potřeby na hudební výchovu. Mají tam již jednu učebnu 

pro výtvarnou výchovu. 

ředitel školy – prostory nad jídelnou jsou vhodnější pro hudební a výtvarnou výchovu, ke kterým potřebujeme 

prostor a dostatek světla. Má to souvislost také se spojením tříd v rámci úspor. 

starosta – bude tam problém s topením, občas to tam netopí. Bavil jsem se o tom se školníkem i s Rosťou, možná 

bude chyba v řídící jednotce. Pokusím se oslovit nějakého odborníka. Stejně bychom měli zvážit výměnu kotle 

z petelek na kondenzační kotel. 

ředitel školy – prostory by se opravdu využily více. Máme nově vytvořený výtvarný kroužek, byl by tam.  

Kocián -– já bych šel do kondenzačního kotle. 
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starosta – pořešíme to. Necháme to odborníkům, takže souhlasíte, aby se poskytla další místnost nad jídelnou 

základní škole? Jsme pro všichni.  

starosta – proběhl konkurs na ředitele/ředitelku Základní školy a Mateřská školy Třemešná. První kolo proběhlo 

5. září a druhé 21. září tohoto roku. Přihlásili se dva uchazeči vhodní pro výkon činnosti ředitele. Výsledek 

konkursu je: na 1. místě skončila Mgr. xxxx xxxxxxxx, na druhém se umístil Mgr. Petr Kristiník Výsledek 

konkursní komise je doporučující. Na konkursu nebyl jeden člen, ten se omluvil. Chtěl bych slyšet vaše vyjádření, 

situaci ve škole je všem známa. Já nikoho zvýhodňovat nechci, ale po událostech, které se ve škole staly jsem pro 

jmenování ředitelem školy pana Kristiníka. Tak, jak bylo řečeno, má dlouhodobé zkušenosti s vedením škol. Paní 

xxxXXxxx mohla naši školu vést, nastala takováto situace, ale nevyužila ji a naši školu nechala na pospas osudu 

i s panem xxxxxxxx. Víc to tady nebudu rozvádět. Chtěl bych slyšet i názor ostatních. 

Salvet – výkony obou uchazečů byly na konkurzu vyrovnané a rozhodl jen jeden bod, takže to nic neznamená. 

Měli bychom posoudit všechny aspekty, nejen ty, které hodnotila komise. Jde mi o školu a myslím si, xxxxxxfakt, 

že pan Kristiník již řídil podobnou školu, takže má zkušenosti. V naší škole řediteluje měsíc, komunikuje s obcí, 

již nějaké problémy v účetnictví rozkličovává a věřím, že pod jeho vedením bude účetnictví v pořádku, a to je 

podstatné. Je dlužno říci, že oba uchazeči se shodně vyjádřili o základních problémech školy. Jde o školský 

vzdělávací program, který byl schválený v roce 2007 a od té doby na něj nikdo nešáhl. Ten chtěli oba dva 

upravovat. Pak se dotkli prostor školy v souvislosti s přibývajícími žáky ve škole. Do to nám spadne možná 

povinnost obce, aby zajistila místa ve školce pro batolata. Takže prostory školy budeme muset v budoucnu určitě 

řešit.  

starosta – při jednání komise bylo pro pana Kristiníka mínusové jeho věk. Má dva roky do důchodu a byly obavy, 

že šestileté období ředitelování ve škole nedotáhne do konce. Pan Kristiník chce celé období školu vést, pokud 

nenastane nějaká mimořádná událost. Vyšel nám vstříc, pomohl nám po vzdání funkce ředitele panem xXxxxxx, 

jsou vidět změny ve škole a nepředpokládám, že se do roku, dvou bude opakovat konkursní řízení. 

Kocián – já jsem měl možnost být členem komise. Tak jak bylo řečeno, ty výkony obou uchazečů byly vyrovnané. 

Nemyslím si, že v této chvíli je vhodné o tom diskutovat, že v rámci různých fyzických dispozic vůbec nepatří 

na to, aby se někdo na základě těchto kritérií rozhodoval. V posledním řadě, co bych tady k tomu dodal, je ta 

záležitost, že já vidím perspektivu v mládí, aby se učil, aby šel dál, a podle toho se také přizpůsobím při hlasování. 

starosta – já, jak jsem řekl, určitě proti žádnému kandidátu nic nemám. Bylo mi doporučeno, aby nebyl ředitel 

z řad pedagogů. Jednou jsem to udělal a nedopadlo to dobře. Kdyby paní magistra byla v pozici zástupce ředitele 

školy aspoň dva roky, možná bych volil jinak.  

Kocián – ještě jednou mám jednu věc. Všeobecně nebylo tady řečeno základních informace. Výsledek 

do doporučení výběrka komise je podle zákona skutečně jen doporučující. 

starosta – to jsem již řekl. V roce 2013 proběhlo výběrové řízení v Jindřichově a ředitel se dostal z 5. místa. Pan 

Kristiník taky vyhrál konkurs, byl na první místě v Osoblaze a za něho se dostal pan xxxxxxxx. Není v tom nic, 

jde mi, aby škola fungovala. Nechám hlasovat. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná doporučuje k jmenování pro výkon činnosti ředitele/ředitelky Základní škola 

a Mateřská škola Třemešná Mgr. Petra Kristiníka. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 2 (P. Baron, R. Kocián) 

Usnesení č. 130/10/2023 bylo schváleno 

 

starosta – pan Kristiník bude jmenovaný ředitelem školy v co nejbližší době. 

 

 

5. Konektivita školy a vybavení jazykové učebny (ICT) 

starosta – škola se na obec obrátila s žádostí o spolufinancování projektu zaměřeného na zvýšení konektivity 

školy, vybudování nové jazykové učebny a dalších úprav spočívající v úpravě haly na víceúčelovou místnost 

a dílčích úprav v přístavku nižšího stupně, a to v celkové výši projektu cca 5 mil Kč (spoluúčast obce 0,5 mil Kč) 

Na 40. zasedání obce dne 30. 6. 2022 bylo schváleno usnesení č. 520/40/2022: „ZO schvaluje přípravu projektu 

Modernizace odborné výuky na ZŠ Třemešná a konektivita školy a se spoluúčastí obce na neuznatelných 

nákladech projektu“. Text tohoto usnesení je nedostatečný, neurčitý, proto ho musíme upravit. Do školy bylo 

v minulém roce zasláno obsáhlejší usnesení se spoluúčastí obce ve výši 10 %. Konektivita školy pojede dál, jde 

o modernizaci odborné výuky školy a konektivita školy se spoluúčastí obce 5 %, což je cirka 165 tis. Kč. Původně 
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byl projekt schválen přes IROP, nově bude projekt přesunut pod MAS Krnovsko. Máme doložit schválené 

navrhnuté usnesení. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná ruší usnesení č. 520/40/2022 ze dne 30. 06. 2022 a současně souhlasí s podáním 

žádosti o podporu s názvem „Modernizace odborné výuky na ZŠ Třemešná a konektivita školy“ do připravené 

výzvy pro ZŠ z MAS Krnovsko s předfinancování projektu v době realizace a se s finanční spoluúčastí obce 

Třemešná ve výši 5%, tj. 165.000 Kč a dále souhlasí s provedením technického zhodnocení majetku dotčeného 

realizací projektu a udržení výstupu projektu min. po dobu udržitelnosti, tj. po dobu 5 let od finančního 

vypořádání projektu. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 131/10/2023 bylo schváleno 

 

 

6. Rozpočtová opatření 

rozpočtové opatření číslo 10/2023 mění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části, jedná se o Investiční 

dotace – vybudování varovného a výstražného systému – protipovodňová opatření obce Třemešná – MŽP  

Položka 4216 ostatní investiční přijaté transfery ze státního rozpočtu, ÚZ 15974, prostorová jednotka 5 nástroj 

106 posílí v částce 1 062 177,71 Kč Paragraf 3341 rozhlas a televize položka 6122 stroje, přístroje, zařízení, ÚZ 

15974, prostorová jednotka 5 nástroj 106 

Zmíněná rozpočtové opatření číslo 10/2023 bylo řádně vyvěšeno na venkovní úřední desce i elektronické úřední 

desce k nahlédnutí. 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření na vědomí. 

 

starosta – zastupitelstvo obce přijalo usnesení č. 138/23/2013, ve kterém pověřilo starostu obce k provádění 

rozpočtových opatření v příjmové i výdajové části bez omezení. Vzhledem k novému složení zastupitelstva obce 

na doporučení auditu z MSK se má schválit nově nevržené usnesení pro starostu obce k provádění rozpočtových 

opatření v příjmové i výdajové části bez omezení. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná pověřuje starostu obce k provádění rozpočtových opatření v příjmové i výdajové 

části bez omezení. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 132/10/2023 bylo schváleno 

 

 

7. Převod pobočky ČP Třemešná u Krnova na poštu Partner Třemešná u Krnov - informace 

starosta – Česká pošta v rámci reorganizace nabízí obcím zajištění poskytování poštovních služeb poštou Partner. 

Nabízí nám, abychom si převzali poštu v Třemešné s tím, že pošta poskytne zařízení a my bychom museli zajistit 

pracovní sílu. Pokud toho obec nevyužije, nabídka půjde dál mezi místní obyvatelé. Mám informaci, že pobočka 

byla nabídnutá paní, která už provozuje dvě nebo tři pošty. Obec by na sebe vzala větší sousto, závazek. Záleží 

na rozhodnutí zastupitelů. 

Králová – je jisté, že to pošta převezme? Pošta to zruší? 

starosta – každopádně pošta zrušena nebude, pošta pojede dál. Pokud obec řekne ne, automaticky se to nabízí dál. 

Šamajová – je stoprocentní záruka, že to někdo chce? 

starosta – ano, ta paní to chce. Řekl mi to zástupce České pošty, který tady za mnou byl. 

Baron – a ti co tam pracují?  

starosta – to si musí Česká pošta zařídit, tak či tak, zaměstnanci patří pod Českou poštu. Kdybych poštu převzali 

my, museli bychom si tam dát své zaměstnance. 

Pašas – nájem nám bude platit někdo jiný?  

starosta – ano, teď nám platí Česká pošta, poté bude smlouva s někým jiným 

Šperl – je to taková poštovní franšíza. Všude jsou s tím jen problémy.  
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Kocián – stát má povinnost zajistit služby České pošty v jakékoliv obci. Jakou formou to provede, to už záleží na 

samosprávě. Pokud se najde podnikavec, který to bude chtít a samospráva provoz české pošty jakožto službu 

státu nebude chtít provozovat, ten podnikavec po tom sáhne, je to zcela legitimní. Pokud to ten podnikatel 

následně opustí, česká pošta musí v daném místě služby nějakým způsobem zajistit. To jen, aby všichni přítomní 

věděli, že nedojde ke zrušení služeb české pošty v obci. Ale dojde ke změně formy, jak se bude v dané obci 

provozovat. Co já vidím jako nepříjemnost je otázka prostoru, to znamenám, kde by potenciální partner nebo ten, 

kdo by to provozoval, měl mít.  Nemyslím si, že zvládne náklady s provozováním této budovy. Určitě se obrátí 

na obec, aby přispívala. Upozorňuji na to od začátku. Stává se to v mnoha případech. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje provozování pobočky Pošta PARTNER ze strany obce Třemešná (místní 

samosprávou). 

Výsledek hlasování: Pro: 0, Proti: 6, Zdržel se: 2 (P. Baron, F. Pašas) 

Usnesení č. 133/10/2023 nebylo schváleno 

 

 

8. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

 

• Žádost paní xxxxxx xxxxxxxxx 

starosta – v minulosti podal žádost o odkup tří pozemků vnuk paní xxxxxxxxx. Bylo to zamítnuto, nevěděli jsme. 

Přes jeden pozemek vede přípojka k domu pana xxxxxxxxx. Takže to bylo zamítnuto. Zamítnuty byly i ostatní 

dva pozemky, protože jsme nevěděli záměr. Požádala si o to tedy paní xxxxxx o odkoupení parc. č. 391/1 orná 

půda o výměře 689 m2 a parc. č. 391/2 orná půda o výměře 180 m2 v k. ú. Třemešná požádala paní xxxxxx 

xxxxxxxxx. Jde o pozemky, které vedou od jejího domu k silnici první třídy.  

starosta – jen doplním, že tyto pozemky má paní xxxxxxxxx v dlouhodobém nájmu.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 391/1 orná půda o výměře 689 m2  

a parc. č. 391/2 orná půda o výměře 180 m2 v k.ú. Třemešná. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 1 (P. Baron) 

Usnesení č. 134/10/2023 bylo schváleno 

 

• Žádost paní xxxx xxxxxxx 

starosta – o odkoupení pozemku parc. č. 2829/4 zahrada o výměře 920 m2 v k. ú. Třemešná požádala paní xxxxxx 

xxxxxx z Kunčic pod Ondřejníkem za účelem výstavby RD. Uvedený pozemek je dle ÚP obce vedeny jako 

zastavitelný. Je to pozemek na Damašku naproti pana xxxxxxxx. Navrhuji nepřijímat usnesení dnes, 

ale domluvíme se, jestli vůbec pozemek chceme prodat a za jakým účelem. Abychom nemuseli potom zase 

přijímat usnesení na obálkovou metodu. Je to paní, která chce tady bydlet, chce tady postavit dům, s tím, že tady 

bude mít trvalé bydliště. Jestli chceme pozemek prodat, za jakým účelem.  

Šamajová – proč ne, za účelem stavby. 

Pašas – udělá se to stejně jako s panem xxxxxxxx 

starosta – jedná se mi o to ať se tady domluvíme, že se to prodá, nechám vypracovat znalecký posudek ať víme 

hodnotu. A poté výběrové řízení obálkovou metodou. 

Šperl – já bych jakýkoliv pozemek, který je vhodný ke stavbě nejprve nabídl občanům Třemešné.  

starosta – zatím o pozemek nikdo neprojevil zájem. My můžeme záměr vyhlásit né na 14 dní, ale na dva měsíce. 

Napsat tam podmínky. 

Kocián – v momentě, když obec prodává pozemek, tak má kdokoliv možnost si po zveřejněném záměru podat 

žádost. Neexistuje žádné omezení, ale musí se stanovit kritéria, která jsou nediskriminující. Nediskriminující je 

v tomto případě cena a další kritéria. Co se týče záměru. Já bych schválilo záměr a následně tyto věci. 

starosta – ano, ale zase bude zveřejněn další záměr, že to bude formou obálkové metody, takže dvakrát zveřejněný 

záměr. 

Pašas – uděláme posudek, budeme vědět cenu a hned budeme schvalovat i s cenou, obálkovou metodu a máme 

to za jedno a nemusíme to dvakrát schvalovat 

starosta – proto se ptám, jestli s tím budeme souhlasit všichni. 
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Pašas – já bych to odložil na příští zastupitelstvo 

starosta – do dalšího zastupitelstva by byl vypracován přímo odhad  

Pašas – výborně, tak ať se staví a kdo bude mít zájem, tak se přihlásí. 

starosta – dobře, jste tedy pro, necháme to na příště. Nechá se vypracovat znalecký posudek.  

 

• Žádost xxxxxx xxxxxx a xxxxxx xxxxxx 

starosta – usnesením číslo 109/8/2023 byl schválen adresný záměr pro prodej pozemků nově vzniknuvších 

a dosud v katastru nemovitostí nezapsaných pozemků parc. č. 155/8 v k.ú. Třemešná, druh kultury zahrada 

o výměře 534 m2 a parc. č. 155/11, druh kultury zahrada o výměře 51 m2 v k.ú. Třemešná za částku 19.305 Kč + 

21 % DPH stanovenou znaleckým posudkem + náklady spojené s převodem. O tyto pozemky požádali xxxxxx 

a xxxxxx xxxxxx. 

Kocián – já jen informuji, že se budu zdržovat hlasování. Já jsem navrhoval směnu pozemku, který je pod lesem. 

starosta – ano, to co jsi chtěl je přístupová cesta k lesu. Pan xxxxxx po dohodě s xxxxxxxx si tam postavil garáž, 

nedá se to změnit. Cesta bude zachována, projede tam maximálně osobní auto. Další směna nemá smysl, nejsou 

tam stromy, není tam nic. 

Pašas – tahat dřevo se tam nedá, hasiči tam nevyjedou, je to zbytečné. Muselo by se to parcelovat, trvalo by to 

další rok. On už tam má postavené. 

Kocián – řešení je velice jednoduché, každopádně by obec získala pozemek, který náleží k lesu a bylo by to 

ucelené. Co se týče návrhu, pan xxxxxx si to postavil na základě smluvní dohody, postavil si tam. Kdyby se obec 

stala majitelem toho pozemku, ještě by si odkoupil pozemek, řešení je velmi jednoduché.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje prodej pozemků parc. č. 155/8 zahrada o výměře 534 m2 a parc. č. 155/11 

zahrada o výměře 51 m2 v k.ú. Třemešná manželům xxxxxx a xxxxx xxxxxx za odhadní cenu 19.305 Kč + 21 % 

DPH. Dále kupující uhradí náklady na vyhotovení GP ve výši 1.600 Kč + 21 % DPH, cenu znaleckého posudku 

1.225 Kč + 21 % DPH a náklady spojené s vypracováním kupní smlouvy ve výši 1.000 Kč + 21 % DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 3 (P. Baron, R. Kocián a L. Králová) 

Usnesení č. 135/10/2023 bylo schváleno 

 

• Žádost Jiřího Odvrši 

starosta – psal jsem vám, že se bude schvalovat, pokud bude doručen posudek, ten byl doručen. Je to pozemek 

před jeho domem, patří to jako ostatní komunikace, Krnovem je to schváleno, udělalo se geometrické vyměření. 

Požadoval 92 m2. Usnesením číslo 93/7/2023 byl schválen zá měr pro prodej části pozemku parc. č. 2754/2 

o výměře 90 m2 v k.ú. Třemešná. O tuto část požádal pan xxxx xxxxxx, Třemešná 43. GP č. 936-51/2023 došlo 

k oddělení části tohoto pozemku a bylo mu přiděleno parc. č. 2754/27. Záměr zveřejněn od 3. 5. 2023  

do 19. 5. 2023 s tím, že pozemek nesmí být oplocen.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje prodej pozemku parc. č. 2754/27 ostatní plocha o výměře 90 m2 v k.ú. 

Třemešná panu xxxxxx xxxxxxx a paní xxxxxx xxxxxxx za podmínky, že pozemek bude stále veřejně přípustný 

a nebude se oplocovat. Kupující uhradí odhadní cenu pozemku 7.650 Kč + 21 % DPH, náklady na GP ve výši 

5.400 Kč + 21 % DPH, cenu znaleckého posudku ve výši 2.500 Kč + 21 % DPH a náklady spojené 

s vypracováním kupní smlouvy ve výši 1.000 Kč + 21 % DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 136/10/2023 bylo schváleno 

 

• Žádost xxxxxx xxxxxxxx a xxxxxxxxx xxxxxx 

starosta – usnesením č. 94/7/2023 byl schválen záměr pro prodej části pozemku parc. č. 2758/1 v k.ú. Třemešná. 

GP byla oddělená část, které bylo přiděleno parc. č. 2758/7. O tento pozemek požádali manželé xxxxxx a xxxxxx 

xxxxxx. Záměr zveřejněn od 3. 5. 2023 do 19. 5. 2023. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje prodej pozemku parc. č. 2758/7 ostatní plocha o výměře 69 m2 v k.ú. 

Třemešná manželům xxxxxx a xxxxxx xxxxxx za odhadní cenu 5.865 Kč + 21 % DPH. Dále kupující uhradí 

náklady na vyhotovení GP ve výši 5.400 Kč + 21 % DPH, cenu znaleckého posudku 2.500 Kč + 21 % DPH 

a náklady spojené s vypracováním kupní smlouvy ve výši 1.000 Kč + 21 % DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 137/10/2023 bylo schváleno 

 

• Žádost xxxxxx xxxxxx 

starosta – usnesením zastupitelstva č. 95/7/2023 byl schválen záměr pro prodej části pozemku parc. č. 2753/1 

o výměře 300 m2 v k. ú. Třemešná. GP č. 935-50/2023 byla oddělená část, které bylo přiděleno parc. č. 2753/13. 

O tento pozemek požádal pan xxxxxx xxxxxx. Záměr zveřejněn od 3. 5. 2023 do 19. 5. 2023. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje prodej pozemku parc. č. 2753/13 ostatní plocha o výměře 30 m2  

v k.ú. Třemešná panu xxxxxx xxxxxxxx za odhadní cenu 2.550 Kč + 21 % DPH. Dále kupující uhradí náklady 

na vyhotovení GP ve výši 5.400 Kč + 21 % DPH, cenu znaleckého posudku 2.500 Kč + 21 % DPH a náklady 

spojené s vypracováním kupní smlouvy ve výši 1.000 Kč + 21 % DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 138/10/2023 bylo schváleno 

 

• Žádost xxxxxx xxxxxx a xxxxxx xxxxxx 

starosta – usnesením zastupitelstva č. 110/8/2023 byl schválen záměr prodat nemovitou věc – pozemek parc. 

č. 20/1 zahrada o výměře 1331 m2 v k.ú. Rudíkovy, formou výběrového z řízení (obálkovou metodou), nejnižší 

nabídka kupní ceny byla stanovena znaleckým posudkem č. 796-16/2023 na částku 43 923,-Kč + DPH. (33,-

Kč/m2 + DPH). O podmínkách podání byli přihlášeni zájemci informováni. 

Žádost o odkoupení podalo 5 zájemců, výběrového řízení se zúčastnili 4 zájemci, jeden se omluvil. 

Nejvýhodnější cena byla nabídnuta xxxxxxxx xxxxxxxx a xxxxxxxx xxxxxxxx a to ve výši 67 Kč/m2 bez DPH. 

Kocián – v rámci tohoto hlasování budu informovat, že se zdržím, protože při schvalování záměru jsem hlasoval 

proti tomu, aby obec pozemek prodala. Obec by si měla některé pozemky nechat ve vlastnictví a pouze je 

pronajímat a ne je prodávat. Já se zdržím.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje prodej pozemku parc. č. 20/1 zahrada o výměře 1331 m2 v k.ú. Rudíkovy 

xxxxxxx a xxxxxxx xxxxxxxxx za nabídkovou cenu 67 Kč/m2 + 21 % DPH. Dále kupující uhradí cenu 

znaleckého posudku ve výši 2.500 Kč + 21 % DPH a náklady spojené s vypracováním kupní smlouvy ve výši 

1.000 Kč + 21 % DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 2 (R. Kocián a L. Králová) 

Usnesení č. 139/10/2023 bylo schváleno 

 

• ČEZ věčné břemeno 

starosta – rozeslal jsem vám smlouvu. Bude budovat novou elektrickou přípojku k domu č.276. Paní xx xxxxxx 

požádala Čez o zřízení nove elektrické přípojky. Čez nás žádá o věcné břemeno.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

a dohodu o umístění stavby č. IE-12-8006896/2 pro stavbu Třemešná 279, DPCZ, vNN s ČEZ Distribuce, a. s., 

IČO 24729035, se sídlem Děčín - Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 40502. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 140/10/2023 bylo schváleno 
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9. Směrnice k tvorbě a čerpání sociálního fondu 

starosta – máme tady další směrnici, směrnici o nakládaní se sociálním fondem, nedojde v ní ke změnám, 

z pokynu auditů máme směrnici schválit nově, protože jsou noví zastupitelé. Jde jenom o obnovu.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Směrnici sociálního fondu obce Třemešná č. 1/2019 s platností  

od 01. 01. 2024. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 141/10/2023 bylo schváleno 

 

 

10. Informace starosty  

 

• Osvětlení od viaduktu směr Damašek 

 

starosta – chci vám poděkovat všem, kteří byli 14 dní po tmě. Docházelo tady k výměně veřejného osvětlení.  

Začali u viaduktů směrem dolů, skončili před pane xxxxxx. Slíbili nám, že nám řeknou včas, kdy nebudou svítit 

světla. Ale bohužel nám odstřihli rozvaděč, který je na sloupu u pana xxxxxx a ten ovládá celou část od viaduktu. 

Takže bohužel jste tam byli bez světel. Podařilo se nám to zkombinovat s osvětlením za korunu s tím, že na nové 

sloupy jsme si instalovali nové vedení, které je již izolované. Podařilo se to. Byly na to dvě nabídky, nakonec 

nejlepší byl ČEZ, měli tady plošiny, všechno. Při této výměně sloupů jsme museli nechat odinstalovat nově dané 

rozhlasy. Odmontovali všech 13 rozhlasů a začátkem října je přijedou namontovat. Potom je namontují a zkusí 

to nějak doladit. Protože jsou na ně stížnosti, Pokud někdo bude vědět, že nějaký rozhlas nefunguje, tak jak by 

měl, každý rozhlas má pod tlampačem bedýnku a pod ní je číslo. Stačí říct číslo a co to dělá. Rovněž je problém 

s cedulí na obecním úřadem nad dveřmi, budou to řešit v tu dobu, kdy přijedou dávat nové rozhlasy.  

 

• Žádost o příspěvek   

starosta – obec dostala žádost od MUDr. xxxxxx na jeho ozdravný pobyt. Nebudu to číst, dostali jste to emailem. 

Pan xxxxxx se cítí být ukřivděný, lidi k němu nechtějí chodit na základě pomluv, má zdravotní problémy, takže 

žádá příspěvek na ozdravný pobyt. Má tam pro sebe poplatek za ubytování i za psa a další věci. Je to částka 

28.000 Kč. Pan doktor nabízí služby a požádal obec o pomoc. Chce, abychom mu zajistili uklízečku, zdravotní 

sestru a hospodyni. Chtěl ať to víte.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje dar na hrazení léčebného pobytu pro MUDr. xxxxxx xxxxxx. 

Výsledek hlasování: Pro: 0, Proti: 8, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 142/10/2023 nebylo schváleno 

 

• Věcné břemeno paní xxxxxx 

starosta – připravuje se geometrický plán, jakmile bude doručený, tak to předám. 

 

• Světlo Damašek 

starosta – koncem srpna došlo k dopravní nehodě. Rozbili nám sloup veřejného osvětlení na Damašku. Řešíme 

to, přijede firma to opravit. Dnes přišlo vyčíslení škody 51.000 Kč. Půjde to za zákonného pojištění vozidla.  

 

• Projektová dokumentace u hřiště   

starosta – připravuje se projektová dokumentace ke sportovnímu areálu a pracuje na pumpparku.  

 

• Realizace továrny Rozhodnout o dalších rozpracovaných akcích 

starosta – zastupitelům byla zaslána dispoziční studie objektu továrny, projekční kancelář žádá po ZO vyjádření 

ke studii, tak aby se mohlo pokračovat v další realizaci. Prosím podívejte se na to, aby se mohlo pokračovat.  
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• Zmařená investice Bytový dům Damašek 

starosta – chci se s vámi pobavit o investici na Bytový dům Damašek – Třemešná pro sociálně slabé. Musíme 

se domluvit, zda budeme pokračovat nebo to bude investice zmařená.  

Pašas – to je ta bytovka za 15 milionů, co tam má stát? 

starosta – ano  

Pašas – já bych to dal do zmařených  

Králová – co se s tím bude tedy dělat?  

starosta – teď nejsou peníze, aby se do toho domu dalo 15 milionů. Udělá se to tak ať se tam dá bydlet. Bez dotací 

to nepůjde.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná souhlasí s přeřazením projektu s názvem projet Bytový dům Damašek – Třemešná 

pro sociálně slabé jako investici zmařenou ve výši 58.080 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 1 (R. Kocián), Zdržel se: 1 (P. Baron) 

Usnesení č. 143/10/2023 bylo schváleno 

 

• Projektová dokumentace na mokřady 

starosta – prosím o vyjádření k rozpracované akci mokřady. Vím, že byla smlouva a mělo to být dokončené v roce 

2022. 

Kocián – dal bych to do zmařených investic. Byl tady specialista z Ostravy, aby posoudil lokalitu a ten řekl, 

že výhodnější bude, když necháme lokalitu tak jak je, že to bude výhodnější. 

starosta – dobře. 

Xxxxxxxxx – je tam zaplacena záloha a nedošlo k naplnění té smlouvy, takže nevíme, proč nereagovali. 

starosta – necháme to na příště.  

 

• Závěrečný účet DSO Mikroregionu – Sdružení obcí Osoblažska za rok 2022 

starosta – měli bychom vzít na vědomí závěrečný účet Mikroregionů, byl vyvěšen na úřední desce naší 

i Mikroregionů. Zastupitelstvo obce Třemešná bere závěrečný účet na vědomí. 

 

• Žádost o dar na tělocvičnu pro TJ 

starosta – včera přišla žádost o finanční dar oddílu stolního tenisu TJ Sokol Třemešná. Prosím pana xxxxxxxxx 

L. a o vyjádření. Oddíl stolního tenisu žádá o dar 25.600 Kč na užívání prostorů tělocvičny ZŠ Třemešná. Žádost 

je podaná z důvodů neočekávaného zvýšení cen. Finanční část bude využita pro uhrazení faktur za pronájem 

prostorů tělocvičny pro rok 2023. Tj Sokol Třemešná byla poskytnuta dotace od obce na pronájem tělocvičny 

ve výši 16.000 Kč. Vzhledem ke zvýšení cen energií bude faktura za pronájem tělocvičny 42.000 Kč.  

Xxxxxxxxx x. – tak jak to tam je napsané, tak to je. Energie se zvedly. Na konci roku, když se bude chodit, tak 

faktura bude těch 42.000,-Kč. 

Králová – kolik je za hodinu pronájmu?  

Xxxxxxxxx x. – 300,-Kč 

ředitel školy – musíme udělat novou kalkulaci. Potřebujeme to propočítat. Je to průměrná částka za metr. Ještě 

jsme se k tomu nedostali. Chce to čas, nejde to rychle.  

Kocián – v rámci tohoto. Co se týká té podané žádosti, v tomto případě nemůže být ze strany obce poskytnut dar, 

protože oficiálně žádný oddíl neexistuje. Oddíl stolního tenisu je pod TJ. To znamená, že by se to mělo řešit 

dodatkem ke příspěvku, který byl dán. Takže znovu neformulovat, že žádá TJ o navýšení příspěvku v té výši. 

Na druhou stránku je cesta jednání s panem ředitelem. Zda existuje nějaká cesta, že by se pro tento rok ještě 

zformulovala ta výše, aby byla nějakým způsobem odpovídající. To znamená provede se nejprve kalkulace, zjistí 

se skutečnost, podle které by to bylo, tak aby se ke konečné částce mohlo přistoupit oboustranně na základě 

domluvy a mezitím oddíl stolního tenisu může bezproblémově užívat, tak jak užíval do konce tohoto roku v těch 

termínech, ve kterých chodil, aby se nenarušila ta činnost a nikdo nebyl mrzutý. Je to škoda to nabourat, jsou to 

senioři.  

ředitel školy – musí se uzavřít nová smlouva 

Xxxxxxxxx x.– smlouva tam je s předchozím ředitelem 

Kocián – smlouva platí 

Xxxxxxxxx – k jakému došlo navýšení energii? 
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Kocián – provede se kalkulace a zjistí se co a jak, hotovo. 

Pašas – to se musí domluvit, TJ má 120 tisíc na rok a z toho vám za rok vezme přes 50 tisíc tělocvična na ping-

pong.  

Kocián – musí se provést kalkulace 

Pašas – kalkulace se musí provést a taky se to musí zaplatit, mají 16 tisíc a už je 25 600,-Kč faktura. Takže teď 

žádají obec o doplatek  

starosta – co se týče spolků, měli jsme vášnivou debatu s auditem. Předkládali nám zákon o obcích, paragraf 38, 

že máme hospodařit s majetkem jako řádný hospodář. Problém je u spolků, každý spolek dostane na den dětí. 

Teď se krátí peníze na vše, stát peníze nemá. Co se týče tohoto, obec, když chce dělat den dětí, tak ať dělá, spolek 

má být nápomocen obci a né že každý spolek dostane na to 10 tisíc. Hlavním sponzorem by měla být obce a ten 

spolek bude pomáhat. To samé byli zaraženi u částky pro sportovce. Procházeli jsme žádosti z minulých let. 

1.2.2023 byla sepsána smlouva s panem ředitelem Xxxxxxxxx, kde byla stanovena částka 300,- Kč na hodinu 

v tělocvičně. My jsme schvalovali příspěvek v březnu 2023, takže my jsme to schvalovali až po tom, co byla 

schválena smlouva a vědělo se 300,- kč na hodinu. Ve smlouvě bylo 16 tisíc, když si 16 tisíc vydělím 300, tak je 

jasné, že mám 53 hodin na tělocvičnu. Audit po tomhle půjde. Teď záleží. Je tady faktura na 25600,- Kč z toho 

měli sportovci 10 hodin a zbytek měli pingpongáři, je to nepoměr. Je tam ústupek ze strany školy. Takže vy už 

na to peníze nemáte. 

Xxxxxxxxx x. – nemáme, respektive na konci roku nám bude chybět, když se budou platit energie v kabinách 

starosta – žádali jste o 119.500 Kč, což je 70 % a 30 % máte pokrytí vlastní. To je 35 tisíc. Takže nevím.  

Králová – když jste sestavovali rozpočet, tak jste věděli kolik tam je hodin. 

Baron – minulý rok to bylo nějakých 10 tisíc 

starosta – minulý rok se to platilo z jakých peněz, z těch vašich?  

Xxxxxxxxx x. – ne, bylo to také z dotace, jen to tam nebylo napsané 

starosta – co se týče dotace v dnešní době to musí být všechno prokázané, narazili jsme na ten dětský den, budou 

chtít vědět kolik lízátek jakých dětem jste dali.  

Baron – teď se bavíme o pingpongářích, jestli budou fungovat nebo nebudou, jak říkal tady Rosťa fungují už 10 

let, tak jestli to může být jinou formou, že se udělá nová nabídka na navýšení, aby to pokrylo pingpongáře, aby 

mohli normálně fungovat, jak fungovali 10 let.  

Xxxxxxxx – měli by si uvědomit, že jsou spolek a překročili rozpočet, to je to samé jako plnění, co překročí obec, 

to není jenom tak, že se zvedne a obec jím doplatí, to musí být zdůvodněné a v žádosti je, že došlo k navýšení 

cen, k žádnému navýšení cen nedošlo, mají smlouvu na 300 korun a jestliže loni navštěvovali tu tělocvičnu stejně 

jako letos, tak jak to, že loni bylo tam málo a letos mají platit tak hodně, když tu tělocvičnu užívali jako loni.  

Šperl – jaká byla cena za pronájem tělocvičny loni?  

Kocián – 150 kč 

Xxxxxxxx – a fakturovali se úplně všechny návštěvy?  

Kocián – ne 

Xxxxxxxx – potom to jde na triko škole. To znamená, že to čerpání všechno jde na triko škole, tím pádem je 

zkreslený hospodářský výsledek.  

Pašas – vloni to doplácela škola a nadávalo se na školu, že mají velkou spotřebu energie.  

Kocián – podá se nová žádost  

Pašas – musíme se domluvit, jak to bude, jestli teda můžou chodit  

Xxxxxxxx – když vědí, že na to nemají peníze, tak nemůžou chodit 

Kocián – třeba se najde sponzor, který to všechno zafinancuje. Je zbytečné se tím teď zabývat.  

Pašas – TJ má 120 tisíc a 60 tis. Kč vezme 12 lidí. My taky platíme kroužky dětem, takže 10 Kč třeba můžete dát 

a zaplatíte 1/3.  

starosta – ukončujeme, žádost neakceptujeme, je třeba nastavit nějaká pravidla. Jsem rád, že tady někdo sportuje. 

Pokud se podaří nějaký sponzor, bylo by to dobré. Dostali jste 119 tisíc a o smlouvě jste věděli. 

 

• Vodovodní řád 

starosta – na základě stížností občanů a zároveň z jejich podnětů, navrhují zastupitelům, protože proběhl odečet 

vody v Třemešné. Stížnosti jsou na špinavou vodu, aby se každému odběrnému místu odečetlo z vyúčtování vody 

2 m3 vody a u stočného 2 m3 u stočného. Je to ze strany občanů.  

Kocián – nerozumím poslední větě, není tam vztaženo ke kolika kubíkům.  

Šperl – máš to tam napsané 2 m3 
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starosta – 2 m3 na vodném a 2 m3 na stočném, není to velká částka.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje snížení spotřeby vodného a stočného za každé odběrné místo v obci 

Třemešná za období 9/2023 ve výši 2 m3 (vodného o 77 Kč včetně DPH a u stočného o 88 Kč včetně DPH), 

z důvodu zakalení vody a její nevhodnosti k použití konečnými odběrateli. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 144/10/2023 bylo schváleno 

 

starosta – zasedání ZO bude svoláno na poslední čtvrtek v říjnu dne 26. 10. 2023. 

 

 

11. Diskuse 

Kocián – vzhledem k tomu, že dnes byl jmenován nový ředitel školy předpokládám, že dojde ke změně 

financování školy. V této chvíli je zastaveno financování. Jmenováním, dojde k otevření stavidel a škola obdrží 

peníze na provoz, který už měli dávno obdržet. Budete na to dbát pane řediteli?  

ředitel školy – ano 

starosta – ano s panem ředitelem už jsme mluvili, chceme ať se zpracuje návrh na rozpočet, když budeme vědět, 

že funguje účetnictví, není problém, aby dostali celou částku na celý rok a tuto částku prokázali. Do teď to nešlo. 

Nyní pan ředitel s předstihem píše, co potřebuje zaplatit a obec obratem posílá peníze. Je to tak pane řediteli?  

ředitel školy – ano a rád bych ještě požádal o audit. Teď jsme rozjeli nový účetní program a nesedí nám to. 

starosta – byl pořízen nový účetní program i počítač do školy. Byla tam pořízena spisová služba, stál 40 tis., roční 

udržovací poplatek 30 tis. a s programem nebylo nic děláno. Bylo to koupeno z příspěvku obce a je tam toho víc. 

Ano souhlasím je třeba udělat tlustou čáru. 

Kocián – v jaké fázi je změna územního plánu? 

starosta – změna ÚP je předložena Krnovu a teď se bude čekat na projednání. Je na úřadě, můžeš přijít.  

občan – chci se zeptat, jestli teda do té tělocvičny můžeme chodit? 

Pašas – nevím, proč se to nedořešilo 

občan – tak to zrušíme 

starosta – nikdo nechce nic rušit, chceme udělat kompromis a domluvit se  

Kocián – pokračovat  

občan – nevím, jestli tam můžeme. Svítí se tam i ve dne a hodilo se to na nás. 

starosta – já nevím, kolik tam máte hodin. Viděl jsem jen fakturu. 

Pašas – podílet se 10 kč to by nebylo špatné 

občan – ano  

starosta – navrhuji jednání pan ředitel, pan Xxxxxxxxx x. ať si sednou a pobaví se. Od října se to dá řešit. 

Pingpong beru, hrajte, ale je třeba nějaká domluva. 

Králová – jak to tam chodí v té tělocvičně, to tam někdo tlumí? 

Pašas – ne to se rozsvítí a zhasne 

Šperl – chtělo by to úsporné osvětlení 

občan – nepotřebujeme, aby svítila celá tělocvična. 

starosta – zkusíme to pořešit, domluvíme se. Když už jsme u té školy. Je potřeba věnovat se skleníku a zahrady, 

navrhuji nové oplocení, na podzim zařídím poorání, jsou tam dýně pro děti, jsou vám k dispozici.  

 

 

12. Závěr 

starosta – děkujeme. 

 

 

Zbyšek Pecháček         Filip Pašas 

starosta obce          místostarosta obce 

 

Pavel Baron          Mgr. Kateřina Šamajová 

ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu 


